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PROTOKÓŁ Nr  0063-6/53/2010 
z posiedzenia Komisji Kultury i Sportu 

w dniu 21 czerwca 2010r. 
 
 

Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta pokój Nr 130 A. 
Czas posiedzenia : godz. 14.30 – 18.00 

 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg 
załączonych list obecności.  
 
PPoorrzząąddeekk  oobbrraadd::  

 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Spotkanie ze stypendystami z dziedziny kultury.  

 
4. Sprawy bieżące: 

 
• wyrażenia zgody na wykorzystanie herbu Miasta przez Karola 

Kawałko prowadzącego działalność gospodarczą pn. Wydawnictwo 
„BIK” Karol Kawałko, 
 

• udzielenia pożyczki dla Uczniowskiego Klubu Sportowego „Pionier”, 
 

• zmian budżetu Miasta Jastrzębie Zdrój na 2010 rok,  
 

• określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Miasta Jastrzębie Zdrój za pierwsze półrocze roku budżetowego oraz 
informacji o przebiegu wykonania planów finansowych 
samorządowych instytucji kultury za pierwsze półrocze roku 
budżetowego,  
 

• trybu prac na projektem uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie Zdrój, 
 

• Odpowiedź na wniosek Komisji  z dnia 24 maja 2010r. 
 

• Uzupełnienie odpowiedzi na wniosek Komisji z dnia 27 kwietnia 
2010r. 

 
5. Budowa boiska przy Zespole Szkół nr 5 w Jastrzębiu Zdroju. 
6. Problemy funkcjonowania MKS GKS Jastrzębie. 
7. Plan pracy Komisji na II półrocze 2010r. 
8. Wolne głosy i wnioski. 
9. Zakończenie posiedzenia. 
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Ad. 1 
Otwarcia  posiedzenia  dokonał przewodniczący komisji radny  Tadeusz Sławik 
który powitał  przybyłych na posiedzenie członków komisji oraz zaproszonych 
gości.  
 
Ad. 2 
Przyjęcie porządku obrad. 
Komisja przyjęła porządek obrad jednogłośnie. 

Ad.3. 
Spotkanie ze stypendystami z dziedziny kultury.  
 
 
Tadeusz Sławik 
Chcielibyśmy od was usłyszeć informacje dotyczące współpracy z Miastem. 
Państwo tworzycie kulturę naszego miasta, bardzo różnorodna i barwną,               
za to Wam serdecznie dziękujemy. 
 
Witold Englender- galeria „Ciasna” 
 Jestem bardzo zadowolony ze współpracy z miastem, galeria zawsze jest 
wspomagana przez miasto, frekwencja wynisi w granicach 50 osób miesięcznie,  
w sezonie wakacyjnym trochę mniej. Aktualnie zapraszam na wystawę fotografii 
z Indii Północnych autorstwa Marka Lalko. 
 
Henryka Moroń- zespół „Wiolinki” 
 Bardzo dobrze układa się nam współpraca z miastem, w ostatnich latach 
stawiamy sobie ambitne cele, wszystkie środki, które otrzymujemy przeznaczane 
są na cele muzyczne, wydaliśmy dwie płyty, w tym jedną w znacznej części 
finansowaną z dotacji miasta. W październiku br, planujemy koncert w dużej 
kinowej MOK z udziałem wszystkich śpiewających Wiolinek, druga część będzie 
częścią koncertową muzyki jazzowej. 
 
Renata Raszyk – Parafia Ewangelicko-Augsburska 
 Otrzymałam czwarty raz stypendium na organizację przeglądu twórczości 
artystycznej chórów i zespołów dziecięcych i młodzieżowych diecezji katowickiej.  
Był to już dziesiąty przegląd chórów. Zależało nam aby pozwolić dzieciom                 
i młodzieży wystąpić dla większej ilości słuchaczy. Spotkało się to                  
z przychylnością biskupa naszej diecezji, z roku na rok coraz więcej chórów 
uczestniczy w tym przedsięwzięciu. Dzięki pomocy Urzędu Miasta mogę 
organizować tą uroczystość wraz z pamiątkowymi kartkami, nagrodami, reklamą.   
Dziękuję bardzo za pomoc Urzędowi Miasta za pomoc w organizacji imprezy. 
 
Andrzej Matusiak 
 Miasto przeznaczyło na stypendia więcej środków, niż było chętnych, 
zachęcamy Państwa i wszystkie osoby zajmujące się tego typu działalnością            
do sięgania po te pieniądze. 
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Ad.4. 
Sprawy bieżące: 
 

• wyrażenia zgody na wykorzystanie herbu Miasta przez Karola Kawałko 
prowadzącego działalność gospodarczą pn. Wydawnictwo „BIK” Karol 
Kawałko, 

 
 Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła pani Joanna 
Szotek – pracownik biura Pełnomocnika Prezydenta Miasta ds. organizacji 
pozarządowych. 

Wydawnictwo „BIK” Karol Kawałko pismem z dnia 18 maja 2010 roku zwróciło 
się z prośbą o jednorazowe udostępnienie herbu Miasta Jastrzębie Zdrój, celem 
jego zamieszczenia w II edycji Mapy Administracyjno-Turystycznej Województwa 
Śląskiego, nad którą honorowy patronat objął Prezes Zarządu Śląskiej 
Organizacji Turystycznej Pan Zbyszek Zaborowski. 
Mapa województwa śląskiego będzie wydrukowana w formacie 100x70 cm w 
wersji składanej i ściennej w skali 1:200 000, w nakładzie 20 000 egzemplarzy. 
Obok części kartograficznej, na której zostaną wyróżnione granice powiatów, 
miast i gmin, zamieszczone będą prezentacje urzędów w układzie powiatowym. 
Mapa będzie również zawierać tekst turystyczno-krajoznawczy o miastach  
i gminach województwa śląskiego, a także informacje o muzeach, oddziałach 
PTTK, Informacjach Turystycznych, itp. Publikacja będzie przeznaczona do 
sprzedaży w księgarniach, hurtowniach, w sieci Ruch, na stacjach paliw oraz na 
witrynie internetowej www.bik-mapy.pl. Publikacja herbu w wyżej wymienionym 
wydawnictwie to doskonała forma bezpłatnej promocji dla Miasta Jastrzębie 
Zdrój, która dotrze do szerokiego grona odbiorców.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.  
Stanowisko przyjęto głosami: za– 6, przeciw – 0, wstrzymujących się– 0. 
 

• udzielenia pożyczki dla Uczniowskiego Klubu Sportowego „Pionier”, 
 

 Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzieliła pani Joanna 
Szotek – pracownik biura Pełnomocnika Prezydenta Miasta ds. organizacji 
pozarządowych. 
 
Uczniowski Klub Sportowy „Pionier” zwrócił się do Prezydenta Miasta o udzielenie 
pożyczki w wysokości 50 000,00 zł. na zabezpieczenia prawidłowej realizacji 
projekt partnerskiego pn. „Potyczki szachowe w Euroregionie Śląsk Cieszyński”. 
Projekt realizowany jest od kwietnia do października br. Założeniem Projektu jest 
kontynuacja współpracy dwóch sekcji szachów w  Euroregionie Śląsk Cieszyński, 
mających siedziby w Jastrzębiu Zdroju oraz Orlova. Projekt skierowany jest do 
dziewcząt i chłopców do 15 roku życia   z Polski i Republiki Czeskiej,  ma na celu 
popularyzowanie gry w szachy wśród młodzież, przybliżenie polskiej i czeskiej 
kultury oraz historii, wyeliminowanie barier językowych, a także nawiązanie 
nowych kontaktów. W ramach projektu zostaną przeprowadzone profesjonalne 
treningi gry w szachy, międzynarodowy turniej szachowy OPEN Orlova 2010, 
międzynarodowy obóz szachowy oraz zgrupowanie szachowe w Ustroniu, którego 
organizatorem będzie Uczniowski Klub Sportowy „Pionier”. Podczas zgrupowania 
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zostanie wyłoniona grupa zawodników, którzy będą reprezentować Euroregion                  
w międzynarodowym turnieju szachowym „Poland 2010”, w którym uczestniczyć 
będzie około dwadzieścia zespołów z różnych krajów europejskich. W miesiącu 
październiku br. partnerzy zorganizują spotkanie podsumowujące przebieg 
projektu. Umowa o dofinansowanie w/w Projektu zostanie podpisana do 25 lipca 
br. (zgodnie z oświadczeniem wnioskodawcy). Całkowity budżet projektu po 
stronie Uczniowskiego Klubu Sportowego „Pionier” wynosi     17 735,50 euro, co 
stanowi: 85 proc. dofinansowania z Europejskiego Funduszu Rozwoju 
Regionalnego, 10 proc. środki finansowe z budżetu państwa i 5 proc. to 
finansowy wkład własny Klubu. 
Na wydatki kwalifikowane Klubu składają się m.in. koszty osobowe, zakup 
materiałów promocyjnych, wyposażenia, wydatki na usługi zewnętrzne przy 
organizacji konferencji, spotkań, zawodów (noclegi, wyżywienie, koszty 
przewozów). Ze względu na specyfikę Programu Funduszu Mikroprojektów jest 
konieczność wyłożenia własnych środków na realizację zadania, które są 
zwracane po rozliczeniu projektu. Przewidywany zwrot środków finansowych z 
tytułu udzielenia pożyczki nastąpi w całości po zakończeniu i rozliczeniu projektu 
tj. zgodnie z oświadczeniem wnioskodawcy do 30 lipca 2011 roku z uwagi                 
na procedury wynikające z realizacji Projektu. Z bilansu złożonego przez Klub 
wynika, że na dzień 31 grudnia 2009 r. wygenerowali zysk w wysokości 2.353,67 
zł. Umowa pożyczki zostanie zawarta w przypadku podpisania przez Klub umowy 
z grantodawcą o dofinansowanie realizacji w/w Projektu. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.  
Stanowisko przyjęto głosami: za– 6, przeciw – 0, wstrzymujących się– 0. 
 

 
• zmian budżetu Miasta Jastrzębie Zdrój na 2010 rok,  

 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta  
Dariusz Holesz. 
  
Załącznik Nr 1 
1. Proponuje się  zwiększyć plan dochodów bieżących budżetu Miasta na 2010 

rok w dziale 100 Górnictwo i kopalnictwo z tytułu wpłat od Jastrzębskiej Spółki 
Węglowej S.A. KWK „Jas-Mos” w związku z podpisaną między Miastem, a 
Spółką ugodą na naprawienie szkód górniczych spowodowanych ruchem 
zakładu górniczego o kwotę 34 540 zł i przeznaczenie jej na remont budynku 
Szkoły Podstawowej Nr 1 poprzez zwiększenie planu wydatków bieżących w 
dziale 100 Górnictwo i kopalnictwo, rozdziale 10001 Górnictwo węgla 
kamiennego o kwotę 34 540 zł. 

2.    Proponuje się  zwiększyć plan wydatków bieżących budżetu Miasta na 2010 
rok w dziale 801 Oświata i wychowanie, rozdziale 80101 Szkoły podstawowe w 
wysokości 1 516  zł, z przeznaczeniem na pokrycie zwiększonych kosztów 
energii cieplnej w Szkole Podstawowej Nr 5 i 6. Środki powyższe proponuje się 
pozyskać w drodze przeniesienia planu wydatków bieżących z działu 854 
Edukacyjna opieka wychowawcza, rozdziale 85401 Świetlice szkolne.  
W dziale 801 Oświata i wychowanie proponuje się również dokonanie zmiany 
w wydatkach majątkowych polegającej na rozdysponowaniu na poszczególne 
Przedszkola środków planowanych w rozdziale 80104 Przedszkola dla zadania 
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Nr 139 Prace termo modernizacyjne w budynkach przedszkolnych w wysokości 
462 000 zł. Środki powyższe proponuje się przeznaczyć na wymianę okien w 
Przedszkolu Nr 2 (23 000 zł), Przedszkolu Nr 4 (49 419 zł), Przedszkolu Nr 5 
(8 520 zł), Przedszkolu Nr 6 (47 104 zł), Przedszkolu Nr 8 (5 734 zł), 
Przedszkolu Nr 10 (12 029 zł), Przedszkolu Nr 14 (48 750 zł), Przedszkolu Nr 
15 (34 900 zł), Przedszkolu Nr 16 (55 500 zł), Przedszkolu Nr 17 (28 417 zł), 
Przedszkolu Nr 18 (24 373 zł), Przedszkolu Nr 18 (33 790 zł), Przedszkolu Nr 
21 (32 000 zł), Przedszkolu Nr 23 (14 700 zł),  Przedszkolu Nr 24 (13 764 zł), 
Przedszkolu Nr 26 (30 000 zł). 

3.   Proponuje się zwiększyć plan dochodów  bieżących  w dziale 852 Pomoc 
społeczna o kwotę  54 039 zł, z tytułu wpłat nienależnie pobranych świadczeń 
rodzinnych, świadczeń z funduszu alimentacyjnego oraz zaliczek 
alimentacyjnych wraz z odsetkami. W ostatnim okresie zwiększyła się liczba 
decyzji w sprawie nienależnie pobranych świadczeń, a zatem i liczba potrąceń 
tych świadczeń z bieżących wpłat, wzrosła ściągalność należności przez organy 
prowadzone postępowanie egzekucyjne, ponadto w niektórych przypadkach 
kwoty orzeczone do zwrotu spłacane są jednorazowo. Wszystko to powoduje 
konieczność odprowadzania z tego tytułu wyższych kwot do budżetu państwa, 
a więc powoduje także konieczność zwiększenia planu wydatków bieżących w 
dziale 852 Pomoc społeczna, rozdziale 85212 Świadczenia rodzinne, 
świadczenie z funduszu alimentacyjnego oraz składki na ubezpieczenia 
emerytalne i rentowe z ubezpieczenia społecznego o kwotę 54 039 zł.  
 

Załącznik Nr 2  
Zaproponowane w Załączniku Nr 1 zmiany planu wydatków majątkowych 
powodują  zmiany limitów Wieloletniego Programu Inwestycyjnego polegające na 
wprowadzeniu dla zadania Nr 139 Prace termo modernizacyjne w budynkach 
przedszkolnych nowych dysponentów:  
- Przedszkole Nr 2                   23 000 zł, 
-  Przedszkole Nr 4                  49 419 zł,  
- Przedszkole Nr 5                     8 520 zł,  
- Przedszkole Nr 6                   47 104 zł, 
- Przedszkole Nr 8                    5 734 zł, 
- Przedszkole Nr 10                 12 029 zł, 
- Przedszkole Nr 14                 48 750 zł,  
- Przedszkole Nr 15                 34 900 zł, 
- Przedszkole Nr 16                 55 500 zł,  
- Przedszkole Nr 17                 28 417 zł,  
- Przedszkole Nr 18                 24 373 zł,  
- Przedszkole Nr 18                 33 790 zł,   
- Przedszkole Nr 21                 32 000 zł,  
- Przedszkole Nr 23                 14 700 zł,   
- Przedszkole Nr 24                 13 764 zł,  
- Przedszkole Nr 26                 30 000 zł. 
  
Załącznik Nr 3  
Proponowane w Załączniku Nr 1 oraz wprowadzone przez Prezydenta Miasta 
Zarządzeniem zmiany  wydatków w grupie „dotacje na zadania bieżące” 
powodują zmianę załącznika „Dotacje z budżetu Miasta”, polegającą na: 
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1. Zwiększeniu dotacji  celowej dla NZOZ Zakład Leczniczo-Opiekuńczy dla Dzieci 
„Betlejem” w Jastrzębiu Zdroju na ubezpieczenie zdrowotne dzieci 
przebywających z Zakładzie o kwotę 3 389 zł. 

2.  Zwiększeniu zwrotu dotacji celowej do budżetu Państwa przekazanej Miastu 
na świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego oraz 
zaliczki alimentacyjne o kwotę 50 551 zł. 
  

Załącznik Nr 4  
W związku z osiągnięciem wyższego niż zakładano na etapie planowania budżetu 
Miasta stanu środków pieniężnych na rachunku dochodów własnych  oraz 
bieżących dochodów proponuje się zwiększyć plan rachunku dochodów  własnych 
o kwotę 71 746 zł i przeznaczyć go na wydatki bieżące określone przez  
poszczególne jednostki organizacyjne Miasta, które na mocy Uchwał Rady Miasta 
mogą takie rachunki tworzyć. 
 
Załącznik Nr 5  
Wprowadzone przez Prezydenta Miasta, na podstawie decyzji Wojewody 
Śląskiego zmiany polegające na: 
- zwiększeniu o kwotę 34 825 zł planu dotacji celowej otrzymanej z budżetu 
państwa w dziale 010 Rolnictwo i łowiectwo, rozdziale 01095 Pozostała 
działalność i przeznaczeniu jej na zwrot części podatku akcyzowego zawartego w 
cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej przez 
producentów rolnych z województwa śląskiego oraz na pokrycie kosztów 
postępowania w sprawie jego zwrotu poniesionych przez gminy, w pierwszym 
okresie płatniczym 2010 roku, 
- zwiększeniu o kwotę 1 450 zł planu dotacji celowej otrzymanej z budżetu 
państwa w dziale 750 Administracja publiczna, rozdziale 75011 Urzędy 
wojewódzkie i przeznaczeniu jej na wydatki związane z nakładaniem świadczeń 
na rzecz obrony, 
- zwiększeniu o kwotę 88 628 zł planu dotacji celowej otrzymanej z budżetu 
państwa w dziale 751 Urzędy naczelnych organów władzy państwowej, kontroli i 
ochrony prawa oraz sądownictwa, rozdziale 75107 Wybory Prezydenta 
Rzeczypospolitej Polskiej i przeznaczeniu jej na sfinansowanie kosztów 
przygotowania i przeprowadzenia wyborów Prezydenta Rzeczpospolitej Polskiej 
w głosowaniu wyznaczonym na dzień 20 czerwca 2010 roku i 4 lipca 2010 roku, 
-  przeniesieniu w dziale 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona 
przeciwpożarowa, rozdziale 75411 Komendy powiatowe Państwowej Straży 
Pożarnej dotacji celowej planowanej na pokrycie kosztów wynagrodzeń 
pracowników Państwowej Straży Pożarnej w Jastrzębiu Zdroju w wysokości 167 
zł na odpis na zakładowy fundusz świadczeń socjalnych, 
-  zmniejszeniu o kwotę 177 007 zł planu dotacji celowej otrzymanej z budżetu 
państwa w dziale 851 Ochrona zdrowia, rozdziale 85156 Składki na 
ubezpieczenie zdrowotne oraz świadczenia dla osób nieobjętych obowiązkiem 
ubezpieczenia zdrowotnego  z przeznaczeniem na opłacenie składek 
na ubezpieczenie zdrowotne, 
- zwiększeniu o kwotę 54 000 zł planu dotacji celowej otrzymanej z budżetu 
państwa w dziale 852 Pomoc społeczna, rozdziale 85278 Usuwanie skutków klęsk 
żywiołowych i przeznaczeniu jej na wypłatę zasiłków celowych dla osób i rodzin z 
województwa śląskiego, poszkodowanych w wyniku powodzi, która wystąpiła w 
maju 2010 roku, 
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powodują konieczność zmiany załącznika „Plan finansowy zadań z zakresu 
administracji rządowej oraz innych zadań zleconych Miastu ustawami”.   
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.  
Stanowisko przyjęto głosami: za– 6, przeciw – 0, wstrzymujących się– 0 
 

• określenia zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Miasta Jastrzębie Zdrój za pierwsze półrocze roku budżetowego oraz 
informacji o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych 
instytucji kultury za pierwsze półrocze roku budżetowego,  

 Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta  
Dariusz Holesz. 
 
Projekt Uchwały Rady Miasta Jastrzębie Zdrój w sprawie  określenia zakresu               
i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Miasta Jastrzębie Zdrój za 
pierwsze półrocze roku budżetowego oraz informacji o przebiegu wykonania 
planów finansowych samorządowych instytucji kultury za pierwsze półrocze roku 
budżetowego został przygotowany w związku z wejściem w życie przepisów 
nowej ustawy o finansach publicznych z dnia 27 sierpnia 2009   w celu 
dostosowania zapisów powyższej uchwały do obowiązujących przepisów. 
Realizacja  przedmiotu uchwały nie będzie powodowała skutków finansowych dla 
budżetu Miasta.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały.  
Stanowisko przyjęto głosami: za– 6, przeciw – 0, wstrzymujących się– 0. 
 

• trybu prac na projektem uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie Zdrój, 
 
Wyjaśnień do przedstawionego projektu uchwały udzielił Skarbnik Miasta  
Dariusz Holesz. 
 
W związku z wejściem w życie przepisów nowej ustawy o finansach publicznych       
z dnia 27 sierpnia 2009 roku (zachodzi konieczność opracowania nowego 
Projektu Uchwały Rady Miasta Jastrzębie Zdrój w sprawie trybu prac nad 
projektem uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie Zdrój w celu dostosowania  do 
obowiązujących przepisów. Realizacja przedmiotu uchwały nie będzie 
powodowała skutków finansowych dla budżetu Miasta. 
Ponadto Skarbnik miasta przedstawił tok prac nad projektem uchwały 
budżetowej oraz obowiązujące w nim terminy które, stanowią załączniki nr 1, 2 i 
3 do projektu uchwały. 
 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 6, przeciw – 0, wstrzymujących się–0. 
 

• Odpowiedź na wniosek Komisji  z dnia 24 maja 2010r. 
Komisja zapoznała się z odpowiedzią Prezydenta Miasta na wniosek. 
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• Uzupełnienie odpowiedzi na wniosek Komisji z dnia 27 kwietnia 2010r. 
Radni członkowie komisji zapoznali się z treścią uzupełnienia odpowiedzi                  
na wniosek z kwietnia br.  

 
Ad.5. 
Budowa boiska przy Zespole Szkół nr 5 w Jastrzębiu Zdroju 
 
Tadeusz Sławik 
 Witam Wicedyrektora Zespołu Szkół nr 5 p. Grzegorza Łukasika, Komisja 
nasza miała okazję być w Państwa szkole, gdzie miała okazję zapoznać się                  
z problemami występującymi w związku z brakiem boiska. Ruszyła budowa boisk 
sportowych w naszym mieście tj. przy Zespole Szkół Zawodowych i Szkole 
Podstawowej nr 5, a także na ul. Kościelnej. Dzisiejsze nasze spotkanie  odbywa 
się w celu przeprowadzenia rozmowy roboczej w obecności Zastępcy Prezydenta 
Miasta Franciszka Piksy, a także Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej 
Marii Pilarskiej. 
 
Grzegorz Łukasik – Wicedyrektor Zespołu Szkół nr 5 w Jastrzębiu Zdroju 
 Funkcjonowanie naszej młodzieży, która z tytułu braku boiska przy szkole, 
spędza kilkanaście godzin dziennie poza domem, jest wielkim problemem dla nas 
nauczycieli, a także rodziców i uczniów.  
Bardzo trudno jest nam chodzić na spotkania z rodzicami, którzy wysuwają skąd 
inąd słuszne roszczenia o rozwiązanie tej sytuacji przez Miasto. 
Stąd moja obecność na Komisji i gorąca prośba o budowę boiska przy szkole,                  
o zaplanowanie środków w planie finansowym miasta na kolejny rok budżetowy. 
  
Franciszek Piksa 
 Wkrótce ruszą prace nad projektem budżetu miasta na 2011 rok, 
wspomnieć jednak muszę iż jako miasto musimy kierować się chronologią decyzji 
SANEPiD-u. Chcemy doprowadzić sukcesywnie do takiego stanu, aby w każdej 
szkole funkcjonowało dobre boisko, z odpowiednim podłożem, przystosowanym 
do intensywnej eksploatacji. 
 
Ad.6.  
Problemy funkcjonowania MKS GKS Jastrzębie. 
 
Tadeusz Sławik 
 Spotykamy się z powodu złożenia przez prezesa J. Woźniaka propozycji 
powołania spółki akcyjnej. Proszę o zdefiniowanie problemu, jaki kierunek 
wybrać, czy powołanie spółki akcyjnej jest realne i umożliwiłoby rozwój                
bez angażowania środków miasta.  
 
Franciszek Piksa 
 Z wiedzy, którą posiadam wynikam, iż w dniu 1 lipca br. odbędzie się 
walne zgromadzenie stowarzyszenia. Nie widziałem od wtorku p. Prezesa, nie 
mamy również informacji o udzieleniu licencji. Decyzja dotycząca przyszłości 
klubu będzie podjęta przez członków stowarzyszenia na walnym zgromadzeniu. 
Tadeusz Sławik 
 Komisja nasze, w razie potrzeby może się zebrać i zaopiniować sprawę czy 
złożyć odpowiedni wniosek w temacie. 
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Andrzej Matusiak 
 Jaki jest nabór do Szkoły Mistrzostwa Sportowego, prawdopodobnie nie 
jest zbyt dużo chętnych osób do klasy pierwszej licealnej? 
 
Franciszek Piksa 
 Nabór jeszcze się nie ukończył na dzień dzisiejszy, często my jako miasto, 
w momencie tworzenia klas sportowych nie jesteśmy w stanie ocenić czy będą 
chętni do podjęcia nauki w takiej klasie czy nie, a także jakie będą ich wyniki                 
w nauce, czego często obawiają się rodzice i w efekcie nie posyłają uczniów do 
takich klas. 
 
Ad.7. 
Plan pracy Komisji na II półrocze 2010r. 
Komisja ustaliła następujący plan pracy na II półrocze 2010r.: 
 
1. 30.08.2010r.   Funkcjonowanie szkół piłkarskich przy MOSiR.  

Sprawy bieżące. 
 

2. 20.09.2010r. Budowa hali sportowej 
   Sprawy bieżące 
 

3. 25.10.2010r. Wydatki budżetowe na sport i kulturę  w projekcie budżetu  
na  2011 rok. 
Podatki i opłaty lokalne. 
Sprawy bieżące. 

 
4. Listopad  Budżet miasta 

Sprawy bieżące. 
 

Stanowisko przyjęto głosami: za– 6, przeciw – 0, wstrzymujących się– 0. 
 
Ad.8. 
Wolne głosy i wnioski. 
Komisja nie zgłosiła żadnych wolnych głosów ani wniosków. 
 
Ad.9. 
Zakończenie posiedzenia. 
Przewodniczący komisji podziękował zebranym za przybycie i zakończył obrady. 
 

 
 

       Przewodniczący  
Komisji Kultury i Sportu  

Tadeusz Sławik 
 
Protokołowała 
Agnieszka Bąk 


